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PROTOKÓŁ 
XXXV Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 10 listopada 2010 r. 

 
 
 Posiedzenie XXXV Sesji rozpoczął o godz. 1000 Przewodniczący Rady Gminy Jan 
Piskor wypowiadając słowa: „Otwieram XXXV Sesję Rady Gminy Sadlinki”. 
 Przewodniczący przywitał zaproszonych gości, radnych oraz sołtysów. Na 
posiedzenie Rady Gminy przybyło 15 radnych, w związku z czym Przewodniczący Rady Jan 
Piskor stwierdził prawomocność obrad ( lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 
 

Ad. 1. Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad (zgodnie z 
załącznikiem Nr 2 ), który został przyjęty jednogłośnie przez 15 radnych.  

  
Ad. 2.  Interpelacji i zapytań brak. 

  
Ad. 3. E. Krajewska – Wójt - przedstawiła informację dotyczącą spraw 

realizowanych w okresie między sesjami, i tak między innymi poinformowała o wzięciu 
udziału w  oficjalnym rozpoczęciu budowy mostu, które miało miejsce w Lipiankach. 
 

Ad. 4.  J. Piskor – Przewodniczący Rady odczytał Uchwałę Nr XXXV/300/2010 
Rady Gminy Sadlinki z dnia 10 listopada 2010 r. w sprawie zmian budżetu Gminy Sadlinki na 
2010 r. i przystąpił do głosowania.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w 
związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 
Ad. 5. E. Krajewska – Wójt – przedstawiła propozycję przekazania pomocy 

finansowej w kwocie 10.000,-zł. samorządom, które ucierpiały podczas tegorocznej powodzi. 
Zaproponowała, aby pomocą objąć Gminę Wilków, lub Miasto i Gminę Bogatynia. W wyniku 
dyskusji radni zadecydowali, aby pomoc w wysokości 10 000,-zł. skierować do Gminy 
Wilków. 

Piskor – Przewodniczący Rady odczytał Uchwałę Nr XXXV/301/2010 Rady Gminy 
Sadlinki z dnia 10 listopada 2010 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej innej jednostce 
samorządu terytorialnego i przystąpił do głosowania.  
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku z 
czym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

Ad. 6. J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XXXV/302/2010 
Rady Gminy Sadlinki z dnia 10 listopada 2010 r. w sprawie rocznego programu współpracy 
Gminy Sadlinki z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na rok 2011. i przystąpił do głosowania.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w 
związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.  
 

Ad. 7. J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XXXV/303/2010 
Rady Gminy Sadlinki z dnia 10 listopada 2010 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości i  przystąpił do głosowania.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w 
związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

  
Ad. 8. J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XXXV/304/2010 

Rady Gminy Sadlinki z dnia 10 listopada 2010 r. w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie 
nieruchomości i  przystąpił do głosowania.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w 
związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad. 9. J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XXXV/305/2010 
Rady Gminy Sadlinki z dnia 10 listopada 2010 r. w sprawie wyrażenia zgody przez Radę 
Gminy na wydzierżawienie w trybie bez przetargowym na okres 10 lat nieruchomości 
gruntowej zabudowanej budynkiem w skład którego wchodzi lokal składający się z trzech 
pomieszczeń oraz WC o powierzchni użytkowej 128,58 m2 , położonej w miejscowości 
Kaniczki i przystąpił do głosowania.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w 
związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 
Ad. 10. J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XXXV/306/2010 

Rady Gminy Sadlinki z dnia 10 listopada 2010 r. o zmianie uchwały Nr XXXII/184/2006 Rady 
Gminy Sadlinki z dnia 15 marca 2006 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu 
Inwestycyjnego na lata 2009-2011. i  przystąpił do głosowania.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w 
związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 
Ad. 11. Ponieważ nie było uwag do protokołu z XXXIV Sesji Rady Gminy Sadlinki 

został on przyjęty jednogłośnie. 
 
 Ad.12. Interpelacji i zapytań nie było. 
  
 Ad.13. M. Grzyb – radny – jakie krzewy ( chodzi o grubość przy pniu ) można 
wycinać z rowów bez narażenia na konsekwencje ?  
Z. Krajewski – radny – do 7 cm grubości w miejscu cięcia zalicza się jako krzew. 
E. Gadacz – sołtys – czy można wyciąć wierzbę np. na swoim polu? 
E. Krajewska – Wójt – jeśli chodzi o krzaki , należy traktować sprawę na zdrowy rozsądek, 
a w razie wątpliwości zwrócić się z zapytaniem do urzędu, natomiast na wycięcie wierzby 
trzeba mieć zezwolenie z urzędu. 
Z. Krajewski – radny – zwrócił się z wnioskiem o wykonanie oszklonych tablic ogłoszeń 
zamkniętych na klucz przez sołtysa. 
E. Krajewska – Wójt – poinformowała, że były zapytania w sprawie dowozu mieszkańców 
na wybory – otóż jako gmina nie możemy tego robić. 
W. Wiśniewski – radny – trzeba odwodnić drogę w Olszanicy i powycinać przydrożne 
krzaki. 
J. Bendyk – sołtys – co z chodnikiem w Olszanicy? 
E. Krajewska – Wójt -  jeśli chodzi o odwodnienie i wycięcie krzaków przy drodze to 
możemy to wykonać pracownikami interwencyjnymi, natomiast aby zapoznać się z zakresem 
prac, które będą wykonane w Olszanicy proszę udać się do pracownika merytorycznego w 
urzędzie. Na razie chodnik może zaczekać , bo są do wykonania pilniejsze zadania. 
M. Zdankiewicz – radny – czy jesteśmy przygotowani do zimy,  czy możemy z piaskownicy 
w Karpinach przygotować trochę piasku do posypywania na okres zimy, co z gazyfikacją w 
naszej gminie bo spotyka się z pytaniami mieszkańców? 
E. Krajewska – Wójt -   jeśli chodzi o przygotowanie do zimy to gmina zabezpieczyła w 
niektórych miejscach przy przystankach i chodnikach piasek do posypania, natomiast w 
szerszym zakresie jesteśmy uzależnieni od firm drogowych ponieważ my jako gmina nie 
mamy zakładu budżetowego wyposażonego w sprzęt.  
Gmina Sadlinki jest ujęta w planach spółki zajmującej się gazyfikacją na lata 2012-2013, ale 
to wszystko zależy od zainteresowania mieszkańców. 
 
Ad.14. E. Krajewska – Wójt -  przedstawiła informację dotyczącą zrealizowanych zadań w 
okresie kończącej  kadencji. Podziękowała za dobrą współpracę Przewodniczącemu Rady 
Gminy, radnym, sołtysom, innym osobom, które przyczyniły się do wykonania 
zaplanowanych na tą kadencję zadań oraz przekazała na ręce przewodniczącego Rady 
wiązankę kwiatów. 
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J. Piskor – Przewodniczący Rady -  podziękował za dobrą współpracę Pani Wójt Elżbiecie 
Krajewskiej przekazując jej wiązankę kwiatów, Skarbnikowi Gabrieli Podgórskiej oraz 
wszystkim radnym. 
Radnym wręczono kwiaty i drobne upominki na zakończenie kadencji. 
 
Ad. 15. 
 Przewodniczący Rady zamknął obrady XXV Sesji Rady Gminy Sadlinki. 
 
 
Protokołowała: 
J. Bartczak 
 


